
 
 

Zapisnik 8. redne sejo IO KPP, ki se je odvijala v ponedeljek 30. 1. 2023 prek zoom, s pričetkom ob 
17:00. 
Prisotni: Člani IO KPP: Uroš Zagoričnik, Uroš Vidovič, Matej Planko, Dejan Černilogar,  
Ostali prisotni: Katarina Kotnik, Bojan Rotovnik, Jože Rovan, Alojz Pirnat, Iztok Uršič (nadomešča 
odsotnega Maksimiljana Kotnika) 
Opravičeno odsotni: Jurij Videc, Igor Mlakar. 
 

Dnevni red: 
1. Potrditev zapisnikov  

2. Kataster planinskih poti  

3. Problematika in poročila odborov  

4. Priprava na zbor markacistov (načelniki markacijskih odsekov)  

5. Strategija  

6. Razno  
 
K 1. točki  - Potrditev zapisnikov IO KPP 
Pripomb na zapisnika ni bilo. 
Sklep 1/30-1-2023: IO KPP potrjuje zapisnik 6. redne in 7. razširjene seje. 
 

K 2. točki - Kataster planinskih poti  
2.1. Vloga OPD Koper 
OPD Koper je predložil vlogo za prestavitev odseka planinske poti Tinjan–Zg. Škofije (ID9853), kje 
poteka tudi SPP. Tu pot sedaj poteka po strmi asfaltni cesti in je za to nevarna. Prestaviti jih želijo na 
stare kolovoze, kjer so v večini pridobili potrebna soglasja. Problem je le pri eni parceli, kjer lastnika ni 
moč najti. Pri obravnavi vloge sta bila prisotna tudi Damjan Omerzu in Jože Rovan, ki sta se strinjala, 
zato je ODKP izdalo pozitivno mnenje in predlaga, da se prestavitev potrdi. 
Sklep 2/30-1-2023: IO KPP se strinja s prestavitvijo odseka planinske poti Tinjan–Zg. Škofije (ID9853) 
v skladu s podanim predlogom OPD Koper. Prestavitev strokovna služba zavede v PlanGIS. Skrbnik 
OPD Koper poskrbi, da se opuščen del odseka povrne v prvotno stanje in se nov del odseka označi v 
skladu z ZPlanP. 
 
2.2. Vloga PD Bohinjska Bistrica  
ODKP je obravnaval vlogo za novo pot na odseku Planina za Liscem-Odcep za Lisec–Škrilje. Predložili so 
soglasje TNP, ki se strinja, da je pot že obstajala in zato ostala soglasja ne zahtevajo. Lastnik je agrarna 
skupnost in iz zapisnika občnega zbora je razvidno, da predlog označitve večina podpira. Pri obravnavi 
vloge sta bila prisotna tudi Damjan Omerzu in Jože Rovan, ki sta se strinjala, zato je ODKP izdalo 
pozitivno mnenje in predlaga, da se vnos poti potrdi. 
Sklep 3/30-1-2023: IO KPP se strinja z odprtjem novih odsekov planinskih poti Planina za Liscem-
Odcep za Lisec–Škrilje. Odseki nove planinske poti se predloži v postopek pridobivanja soglasja 
Upravnega odbora PZS. Po prejetem soglasju se planinsko pot vpiše v Kataster planinskih poti v 
skrbništvo PD Bohinjska Bistrica. 
 

2.3.Vloga PD Novo mesto 

PD Novo mesto želi od PZS prevzeti v skrbništvo planinsko pot, ki se navezuje na prej prevzeto 

planinsko pot od Vodnikovega doma do Konjskega sedla, Polje–Bohinjska vratca (ID1789). 

Sklep 4/30-1-2023: IO KPP potrjuje prenos odseka Polje–Bohinjska vratca (ID1789) s PZS na 

Pohodniško društvo Novo mesto. Strokovna služba PZS uredi prenos skrbništva v Katastru planinskih 

poti. 
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2.4. Predlog PD Domžale 

Načelnik PD Domžale je predlagal prestavitev odseka planinske poti Pri Čeh–Dupeljne 
(ID883) v Kolovcu. Odseki potekajo po parcelah, za katere že imajo soglasje. Sprememba je delana 
na prošnjo lastnika, tako da se trasa vrne na prvotno traso. 
Sklep 5/30-1-2023: IO KPP se strinja z prestavitvijo odseka planinske poti Pri Čeh–Dupeljne (ID883) 

na predlagano traso. Strokovna služba naj spremembo zavede v Kataster planinskih poti. 

 

2.5. Vloga PD Radeče 

PD Radeče želi od PZS prevzeti v skrbništvo planinsko pot, ki se navezuje na njihovo pot in vodi iz 

Zadnjice. Odsek Zadnjica Na placu–Planja (ID1908).  

Sklep 6/30-1-2023: IO KPP potrjuje prenos odseka Zadnjica Na placu–Planja (ID1908) s PZS na PD 

Radeče. Strokovna služba PZS uredi prenos skrbništva v Katastru planinskih poti. 

 

2.6. Vloga PD Borovnica 

PD Borovnica je podala vlogo za prestavitev dveh odsekov planinskih poti. Eno z asfaltne ceste na 
sprehajalno pot do avtobusnega postajališča, drugo pa z asfaltne ceste preko trga in igrišča na cesto s 
pločnikom. 
Sklep 7/30-1-2023: IO KPP se strinja s prestavitvijo odseka planinske na odseku Borovnica–Laze 
(ID3394) in Borovnica–Borovnica ž.p. (ID3395) v skladu s podanim predlogom PD Borovnica. 
Prestavitev strokovna služba zavede v PlanGIS. Skrbnik PD Borovnica poskrbi, da se opuščen del 
odseka povrne v prvotno stanje in se nov del odseka označi v skladu z ZPlanP. 
 
V razpravi je Jože Rovan napovedal sestanek z društvi, skrbniki poti v Julijcih, ki spadajo v MDO 
Ljubljana in ostalimi na področju Bohinjskih gora, kjer je zelo slabo označeno. Dogovoriti bi se bilo 
potrebno kdo bo prevzel odseke, ki so sedaj brez skrbnika, zabeležene na PZS. Katarina Kotnik je 
izpostavila, da je problem širši, saj gre pri večini teh društev tudi za problem pomanjkanja kadra in 
slabo komunikacijo z OPP in KPP. Glede prispelih vlog ni bilo pripomb in so se predlogi sklepov soglasno 
potrdili. 

 
K 3. točki – Problematika in poročila odborov 
3.1. ODKP 
Bojan Rotovnik je predstavil analizo podatkov ki jih je zbral ODKP iz prispelih poročil skrbnikov. 
Posredoval jo bo, da se lahko z njo boje seznanimo in ugotovimo, kaj bi še potrebovali, kaj bi lahko 
izboljšali, preden se predstavi na zboru markacistov. 

3.2. OTV 
Alojz Pirnat je predstavil kratko poročilo o delu tehničen skupine in OTV. Izvedenih je bilo 16 akcij in 
tudi toliko jih bo predvidoma izvedenih letos. Nekaj je takih, ki so nadaljevanje lanskih akcij, med njimi 
tudi Presedlaj, kjer je bil izveden le prevoz materiala. Izpostavil je, da je našel serviserja za vse motorno 
orodje, nabaviti pa bo potrebno jeklenico. V letu 2023 je potrebno izvesti usposabljanje za uporabo 
helikopterja na tehničnih akcijah. OTV bo še moral pripraviti oceno stroška za posamezni material, kjer 
v šifrantu PlanGIS še manjka. Jože Rovan je zagotovil, da ko gre za varnost na planinskih poteh nabava 
materiala za potrebe tehničnih akcij ni vprašljiva. Izvedena bo tudi, če se ne dobi sredstev s strani 
države. 

3.3. OzU 
Iztok Uršič je predstavil delo OzU in predlog, da se markaciste kategorije A pogojno dovoli za prevzem 
vodenja odbora planinskih poti, v kolikor se prijavi na naslednje možno usposabljanje za kategorijo B. 
Jože Rovan je imel pomislek ali pri tem diskriminiramo dekleta, ker morajo na B delati z motorno žago. 
Katarina Kotnik je izpostavila, da nikakor ne. Saj izpit za varno delo z motorno žago predvsem nauči, 
kako se obnašati okoli motorne žage v uporabi, kar mora načelnik vsekakor vedeti. Dekleta imajo 
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povsem enake možnosti delati z motorno žago, če želijo, ali pa to delo delegirati drugemu, ki je tega 
bolj vajen. 
OzU naj pripravi predlog sklepa do naslednje seje IO KPP. Na zboru markacistov mora odbor sklep 
predstaviti. 
 
K 4. točki – Priprava na zbor markacistov (načelniki markacijskih odsekov) 
Zbor markacistov bi bil 24. 3. 2023 ob 17h, sklic najkasneje 24. 2. 2023. Za sodelovanje kot delovnega 
predsednika predlagamo Boštjana Gortnarja. 
Predlog dnevnega reda: 

1. Določitev organov zbora 
2. Poročilo o delu KPP v letu 2022 
3. Razprava o poročilu in oblikovanje predlogov sklepov  
4. Plan dejavnosti za leto 2023 in okvirni plan dejavnosti za leto 2024  
5. Razprava o planih in oblikovanje predlogov sklepov  
6. Strategija vzdrževanja planinskih poti  
7. Knafelčeve diplome  
8. Razno 

K 5. točki – Strategija 
Matej Planko je izpostavil, da bi lahko dokument imenovali tudi študija o planinskih poteh, ključno pa 
je, da se je IO KPP celostno  seznanil in uskladil glede vseh področij planinskih poti. Dokument se bo 
dopolnil z področjem digitalizacije katastra planinskih poti, nato pa gre lahko v javno obravnavo. O 
časovnici, se Matej Planko dogovori s Katarino in Damjanom Omerzuju. Predvidoma pa bi šla v javno 
obravnavo do petka. 
Sklep 8/30-1-2023: IO KPP potrjuje dokument Strategije na področju planinskih poti v predlagani 
obliki. 
 
K 6. točki – Razno 
6.1. Knafelčeva priznanja 
ODKP je predal vse prispele vloge v obravnavo IO KPP, ki je bil z njimi seznanjen in sprejel 
Sklep 9/30-1-2023: IO KPP potrjuje predloge in podeljuje Knafelčeva priznanja za naslednje 
markaciste: 

- Dušan Kukman, PD Semič 
- Lucijana Apollonio, OPD Koper 
- Nataša Zadel, OPD Koper 
- Vanda Raunacher, OPD Koper 
- Anton Selan, PD Kočevje 
- Franci Janež, PD Kočevje 
- Jožef Bračko, PD Paloma Sladki Vrh 
- Srečko Ogrizek, PD Polet Šentrupert 
- Vinko Ruperčič, PD Polet Šentrupert 
- Edvard Tomšič, PD Polet Šentrupert 
- Ivan Kaučič, PD Maks Meško Ormož 
- Marjeta Martinčič, PD Trebnje 

 
Sklep 10/30-1-2023: IO KPP potrjuje predlog in podeljuje Knafelčevo diplomo Albinu Žnidarčiču iz PD 
Sežana. 
 

6.2. Sodelovanje z Hrvaško 
Sedaj, ko se je meja med Hrvaško in Slovenijo sprostila, se vrstijo želje po ponovnem sodelovanju med 
obema državama in povezovanju planinskih poti, ki so nekoč obstajale. 24. in 25. marca 2023 bo 
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srečanje obeh vodstev in bi se takrat lahko srečala tudi predstavnika obeh komisij. Katarina bo preverila 
možnost sestanka s Hrvojo Goldom. 
 
6.3. Dogodki 2023 
Uroš Zagoričnik predlaga, da Dan markacistov posvetimo 70 let SPP in 130 let PZS.  
Dan planincev pa se bo tudi udeležilo in pomagalo predstaviti markaciste z delavnico za otroke. Kdo se 
bo udeležil in podrobnosti se še dogovori. 
 

Glede naslednje seje se Uroš Zagoričnik dogovori po e-pošti, ko se uskladi z Andrejem. 
 

Seja se je zaključila ob 19:00. 
Zabeležila strokovna sodelavka Katarina Kotnik.      

Načelnik KPP 
         Uroš Zagoričnik 


